ss mblebee

ACADEMY

藝術與音樂・語文與讀寫能力・數學 科學與社會學 • 社會情感學習



2, 3, 4, 7. 8. 9. 11, 12, 13, 14, 15, 16, 18, 19, 20, Math Practice Sheets











Available at 使用地點:

All Hong Kong public libraries (excluding mobile libraries) 所有香港公共圖書館(流動圖書館除外)

Remote Access 經互聯網使用:

Registered library readers of the Hong Kong Public Libraries via the following website:

香港公共圖書館登記讀者,可經以下網址使用此資料庫: http://www.hkpl.gov.hk/remoteaccess





hkcl_ref@lcsd.gov.hk



Humblebees

ACADEMY

Miss Humblebee's Academy是有趣的互動 學習平台,設有學習路徑讓幼兒逐步掌握各科 知識。平台以英語朗讀內容。家長或教師可登 記帳戶,透過平台記錄幼兒的學習進度。

Miss Humblebee's Academy, a fun and interactive learning platform, provides guided learning for young children to progress in the curriculum. The content of the platform is narrated in English.



By creating user accounts, parents or teachers can keep track of young children's learning progress via the platform.

除互動資訊外,平台亦提供音樂影片、電子書、遊戲及離線STEAM手作活動,讓幼兒 探索學習的樂趣。

Apart from interactive information, the platform also provides music videos, e-books, games and offline STEAM hands-on activities for young children to explore the fun of learning.

例子(一):

請點擊首頁選單的圖示選擇「eBooks」,然後 選取你喜愛的電子書

Example 1:

Click the icon "eBooks" at the front page menu and choose your favourite eBook

Career Exploration Friendship & Social Skills April 1 April

例子(二):

請點擊首頁選單的圖示選擇「Music & Videos」, 然後選取你喜愛的音樂或影片

Example 2:

Click the icon "Music & Videos" at the front page menu and choose your favourite music or videos















